
Skolebestyrelsesmøde den 24/8-2023 kl. 17.00 – 19.00 (vi sørger for aftensmad, salater som sidst)  
                                                      
Deltagere: Merethe Røll Lærke, Gitte Madsen, Karen Krusell, Søren Tholstrup, Jannik Tovgaard-Olsen, , 
Kaspar Hviid, Louise Skov Jensen, Per Bruun Madsen, Jolita Søgaard, Rasmus Rubinstein, Signe Outzen 
Jensen, Anne Birgitte Rechendorff 
 
Afbud/ fraværende: Louise, Jannik, Per, Signe, Rasmus.   
 
Mødeleder: Kaspar  
Referent: Karen 

Punkt Emne  Beslutning/drøftel
se/orientering/go
dkendelse 

Tid 

SB-31 Godkendelse af referat se:  

https://vas.aula.dk/foraeldresamarbejde/skolebestyrelse/referater-

2022-2023 

Godkendt.  

Godkendelse 

 

 

 

SB-32  Valg af formand og konstituering 

Udsættes grundet for få fremmødte.  

Søren tilbyder at fortsætte.  

Drøftelse/ 

beslutning 

 

SB -33 Orientering om ledelsessituation og ansættelser  

- Tilbagemeldinger på skoleudviklingssamtalen (bilag1) 

- Tanker om strategiproces – retning 2026 

 

Rene er udlånt til Sluseholmen til november/december.  

Strategiproces udskydes til René er tilbage.  

Teamudviklingssamtaler afholdes stadig i efteråret.  

Hele ledelsen skal på skoleledelsesuddannelse hen over de næste to år. 

Man har valgt at prioritere at inklusionsteamet er fuldt bemandet, der 

starter en ny inklusionspædagog 1. september.  

Der er ansat ny dansklærer, men vi mangler en matematiklærer og der 

er lavet genopslag. Dækkes af faste vikarer.  

Udskolingsukraineklasser afvikles pr. 1. september. 

Mellemtrinsukraineklasser afvikles pr. 1. januar.  

orientering  



Man har vurderet, at skolen ikke er gearet til at have modtager-

udskolingsklasse.  

Referat fra skoleudviklingssamtale ligges evt. på hjemmesiden. 

Forvaltningen var glade for formen, og det var vi også selv. 

SB-34 Gennemgang af årshjul og evt. revidering af mødedatoer 

Halloween… 

Mødet d. 31/10 flyttes til d. 30/10.  

Torsdag d. 16/11 er der dialogmøde med BUU.  

D. 7/12 er der dialogmøde i VVK.  

Drøftelse/ 

beslutning 

 

SB -35 Indledende tanker om stormøde med kontaktforældre 

Forslag om at gå mere ind i en dialog om det forpligtende fællesskab og 

koblingen til fravær. Tydeliggøre at ledelsen tager fravær alvorligt.  

En bredere snak om det forpligtende fællesskab, hvordan kan 

forældrene støtte op i klassen og understøtte de forpligtende 

klassefællesskaber. Forslag om at invitere både kontaktforældre og 

trivselsforældre.  

Vi fortsætter punktet næste gang.  

Drøftelse  

SB-36 Deltagelse i ’Skole og forældres’ landsmøde? 17-18/11 Nyborg Strand 

Der kommer en formel invitation. Kaspar vedlægger papirer ang. Dette i 

referatet. 

Orientering/ 

beslutning 

 

SB-37 Orientering om IT-situation 

- Herunder orientering om materiale om digital dannelse (bilag2 

og 3) 

Der er mangel på computere, men man har efterhånden fået 

samlet sammen så fjerde årgang har computere. Kaspar er ved at 

undersøge, hvad der kan blive råd til.  

En del elever behandler ikke computerne ordentligt. Forslag om at 

involvere elevrådet i problematikken. Ledelsen er i gang med at 

forfatte en ”kontakt” man få med hjem sammen med computeren. 

Der bliver spurgt til om der ikke kan sættes porte/spærringer op i 

f.h.t. spil osv.  

Orientering  



Vi tager punktet op igen som diskussionspunkt til næste møde. + 

Digital dannelse (materiale fra Børne- ungdomsforvaltningen). 

SB-38 Evt. 

Stort ønske om at elevrådsrepræsentanterne deltager i 

bestyrelsesmøderne og at elevrådet deltager til kontaktforældremødet.  

  

 

 

 


